

Title (en)

Frame closure for bags, purses or the like.

Title (de)

Verschlussbügelpaar für Taschen, Börsen und dgl.

Title (fr)

Fermeture de montures de sacs à main, portefeuilles ou analogue.

Publication

EP 0535525 A1 19930407 (DE)

Application

EP 92116313 A 19920924

Priority

DE 4132377 A 19910928

Abstract (en)

The invention relates to a frame closure for bags, purses and the like, which consists of two frame halves (2, 3) each having a web (4, 5) and limbs (6, 7) which, at their ends (8), are connected in an articulated manner to the ends (9) of the limbs (6, 7) of the other frame half (2, 3) in each case and which can be retained in the closed position by means of closure and fastening elements (11, 12) arranged on the webs (4, 5). The essence of the invention lies in the fact that the closure and fastening element (11, 12) has at least two parts and consists of a catch element (13, 14, 40c) and a gripping part (15, 16, 41c), and that the catch element (13, 14, 40c) is also constructed as a grip bearer for the gripping part (15, 16, 41c) which can be fixed thereon both separately and subsequently. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verschlußbügelpaar für Taschen, Börsen und dgl., das aus zwei Bügelhälften (2, 3) mit je einem Steg (4, 5) und Schenkeln (6, 7) besteht, die an ihren Enden (8) mit den Enden (9) der Schenkel (6, 7) der jeweils anderen Bügelhälfte (2, 3) gelenkig verbunden sind und die mit Hilfe von an den Stegen (4, 5) angeordneten Verschluß- und Verriegelungselementen (11, 12) in der Schließstellung arretierbar sind. Der Kern der Erfindung besteht darin, daß das Verschluß- und Verriegelungselement (11, 12) mindestens zweiteilig ist und aus einem Rastelement (13, 14, 40c) und einem Griffteil (15, 16, 41c) besteht und daß das Rastelement (13, 14, 40c) zugleich als Griffträger für das an ihm gesondert sowie nachträglich fixierbare Griffteil (15, 16, 41c) ausgebildet ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A45C 13/06

IPC 8 full level

A45C 13/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 13/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 857765 A 19610104 - JOHAN JOSEF KLEIN & CO G M B H
- [X] FR 638256 A 19280521
- [X] US 1996337 A 19350402 - DAVID KARRON
- [X] US 2058168 A 19361020 - MERK GEORGE S
- [A] US 1674106 A 19280619 - FREDERICK GOERTZ
- [A] US RE20160 E 19361103
- [A] DE 1632563 A1 19701210 - ANDREAS WOLF FA
- [A] US 2004185 A 19350611 - BENJAMIN BLACHER
- [A] DE 3939424 A1 19910606 - REISCHAUER ULRICH DR [DE]

Cited by

DE4332851A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0535525 A1 19930407; DE 4132377 A1 19930408; DE 4132377 C2 19950713

DOCDB simple family (application)

EP 92116313 A 19920924; DE 4132377 A 19910928